
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 4.5. 2020 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, A. Josefíková, J. Josefík, P. 
Steinbach. Nepřítomna : D. Steinbachová.  
Hosté: Lenka Josefíková, Eva Křížová. 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni P. 
Steinbach a E. Křížová. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva.  
 
Program včetně doplnění byl schválen 6 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc březen, duben 
3. Odměny zastupitelů 
4. Bioodpad 
5. Žádost - pronájem parkovacích míst 
6. Cyklostezka Nicov - Řetenice - výběrové řízení - výzva 
7. Oprava vodovodu v Řetenicích - výběrové řízení - výzva 
8.  Dohody o provedení práce - doplnění programu 
9. Různé 
 

K bodu 1:   
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc březen, duben 
Byla zakoupena dezinfekce pro obecní ubytovnu, obecní úřad, každý trvale žijící obyvatel 
obdržel roušku. Obec nabídla možnost nákupu pro obyvatele nad 65 let. 
Zastupitelstvo v dubnu nebylo, neodkladné věci řešeny se zastupiteli e-mailem. 
Máme stavební povolení na ČOV a kanalizaci - dotace ještě nejsou schváleny, všechny 
podklady jsou vyřízené a čeká se na další pokyny. 
23.4. proběhl elektronicky audit, bez chyb. 
Hromadí se kov, jedna popelnice nestačí, Rumpold umístil do obce Nicov druhou popelnici na 
kov. L. Josefíková navrhuje umístit jednu popelnici na kov i do Řetenic.  
Hlasování o umístění popelnice na kov do Řetenic: 6 hlasů pro 
Usnesení 1/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo umístění popelnice na kov do Řetenic. 
Prodej dřeva - zbývá prodat 250m3 (z loňské a letošní těžby). Lidé dřevo kupují. Harvestor 
skončil svoji práci. Staré dříví se prodává za 220 Kč za m3 + DPH (Chodská lesní). 
Nájem obecní hospoda - po dobu nouzového stavu, kdy byly restaurace uzavřeny, 
zastupitelstvo rozhodlo, že nájem za pronájem hospody nebudou požadovat (za duben). P. 
Noga zahrádku neotevře, problém s okénkem. Obecní hospodu otevře až 25. května. 



Hlasování o odpuštění nájmu za pronájem hospody také za měsíc duben a květen: 6pro. 
Usnesení 2/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo odpuštění nájmu za pronájem hospody za 
měsíc duben a květen.  
Protože obec nemůže hospodařit s lesy v PR Amálino údolí, žádáme a získáváme finanční 
kompenzaci ve výši 397 801,- Kč/rok.  
Kompletní pozemková úprava - 11.3. jednání sboru zástupců - řešen soupis nároků (Kaš.H- 
změna některých druhů pozemků - vyhověno, Ing. Míchalová - nesouhlasí s jakoukoliv cestou 
či věcným břemenem k obecní st.p. č.9 Studenec – řeší SPÚ, P. Hradský nesouhlasí se změnou 
druhu pozemku stavebního na lesní, vyhověno). P. úřad díky pozemkové úpravě obci 
zafinancuje opravu polní, lesní cesty, protierozní opatření, .... v rámci katastru Studenec. Bude 
nutné promyslet, co by obec nechala opravit. P. Šašek navrhuje úpravu cesty k p. Hradskému, 
úprava lesní cesty proti Schneidrům, voda vymílá cestu. 
Obecní garáž – stavba podle smlouvy by měla být dokončena koncem května, dodavatel 
stavby (firma Kyznar) řeší problém s dodáním materiálu.  Pan Kyznar je v kontaktu se 
stavebním dozorem - projektantem Ing. Steinbachem. 
 
K bodu 3:  
Odměny zastupitelů – řešeno předběžně emailem 
P. Steinbach navrhuje snížení odměn zastupitelů v době nouzového stavu (zrušené 
zastupitelstvo, výpadek některých příjmů - nájem, prodej dřeva). P. starostka je proti tomuto 
návrhu, obec jede dál, řeší se vše jako kdyby nebyl nouzový stav (běžná agenda, žádosti,...viz. 
bod 2.) Každý zastupitel nadále plní své úkoly, i když je nouzový stav. 
Hlasování o snížení odměn zastupitelů: 5 proti, Steinbach pro 
Usnesení 3/4/2020: Zastupitelstvo neodsouhlasilo snížení odměn zastupitelů v době 
nouzového stavu. 
 
K bodu 4:  
Bioodpad 
Na minulém zasedání zastupitelstva byla řešena možnost odvozu bioodpadu z Nicova do 
Kašp.H. Technické služby K.H. (konzultace s Ing. Koubkem) nemají zatím tuto variantu 
dořešenu. Dochází k předání logistiky bioodpadu ze statku na tech. služby.  
Stavoplast by za odvoz jednoho kontejneru požadoval 2000 Kč. Řešena možnost většího 
kontejneru, ten není k dispozici, problém s manipulací v kompostárně. 
Hlasování o podepsání dohody se Stavoplastem: 5 pro, Steinbach se zdržuje. 
Usnesení 4/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo uzavření dohody se Stavoplastem na 1 rok. 
Cena odvozu jednoho kontejneru bioodpadu je 2 000Kč. 
 
K bodu 5:  
Pronájem parkovacích míst - Hotel Zlatý potok 
Nový majitel žádá o pronájem 12 parkovacích míst za cenu 150 Kč za stání za rok. Tedy 1800 
Kč ročně. Za stejnou cenu se pronajímají parkovací místa R. Josefíkovi. 
Hlasování o pronájmu 12 parkovacích míst: 6 pro 
Usnesení 5/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo pronájem 12 parkovacích míst s majitelem 
hotelu za cenu 1800 Kč na jeden rok. 
 
K bodu 6:  
Cyklostezka Nicov - Řetenice - výběrové řízení - výzva 

Obec Nicov
Zvýraznění

Obec Nicov
Zvýraznění

Obec Nicov
Zvýraznění



Byla schválena dotace ve výši 85℅ na cyklostezku v asfaltovém povrchu. Je potřeba vypsat 
výběrové řízení. 
P. Steinbach je proti asfaltové cyklostezce, navrhuje znovu zvážit budování takové cyklostezky, 
pochybuje o účelnosti a smyslu cyklostezky vzhledem k asfaltové státní komunikaci. Na samém 
začátku jednání o cyklostezce mezi Nicovem a Řetenicemi byl proti stezce (spolu s E. 
Šaškovou). Dále vyjádřil názor, že asfaltová stezka bude do budoucna potřeba opravovat a 
udržovat. Dle trendů ve sportovním světě je opouštět od asfaltu a volit přírodnější materiály. 
Celá cesta v asfaltu není potřeba, je to luxus. Uznává, že dříve měl jiný názor, prosazoval 
cyklostezku celou v asfaltovém povrchu. Nyní navrhuje udělat asfaltové příjezdy k domům M. 
Podsklana a P. Myslíka bez využití dotace.   Vyzívá zastupitele k promyšlení finanční stránky na 
zbudování celé asfaltové cyklostezky i s využitím dotace, kolik bude muset doplácet obec a na 
druhé straně kolik by stálo obec zbudovat pouze navrhované úseky asfaltu. 
Starostka shrnula veškeré dění kolem cyklostezky, původně byla cyklostezka připravena pro 
dotace MAS Šumavsko v roce 2018, dotace neúspěšné. Tehdy se jednalo o povrchu, většina 
zastupitelů byla pro variantu asfalt k domu M. Podsklana, pokračování vibrovaného štěrku a 
dále od P. Myslíka ke státní komunikaci opět asfalt. Aby mohl být projekt uskutečněn a předán 
k žádosti o dotaci, museli někteří zastupitelé změnit svůj názoru pro jmenovanou variantu, a 
přiklonit se k prosazované variantě P. Steinbacha, který prosazoval celý povrch v asfaltu. Na 
podzim 2019 se opět otevřela na zastupitelstvu diskuze o povrchu plánované cyklostezky 
Nicov-Řetenice, kdy byla možnost ještě změnit povrch. Opět z důvodu malého počtu 
zastupitelů, byla přírodnější varianta odmítnuta (pro přírodnéjší variantu Čiefová, Šašková) a 
prosazen asfaltový povrch (zastupitelé s odlišným názorem se přiklání rovněž k názoru 
přítomné veřejnosti). Pokud teď změníme povrch, když máme přiznanou dotaci na 
cyklostezku, bude nám dotace krácena nebo odebrána. 
A. Josefíková konstatuje, že vše je připravené, dotace schválené, nic by neměnila.  
P. Šašek nemá nic proti asfaltu. 
P. Steinbach podává návrh na ukončení realizace, stáhnutí dotace. 
Hlasování o návrhu: 2 pro (Steinbach, Šašková), proti 4 
Usnesení 6/4/2020: Zastupitelstvo neodsouhlasilo návrh p. Steinbacha o ukončení realizace 
asfaltové cyklostezky Nicov - Řetenice. 
Hlasování o vypsání výběrového řízení na cyklostezku: 4 pro, Šašková se zdržuje, Steinbach 
proti 
Usnesení 7/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo vypsání výběrového řízení na realizaci 
asfaltové cyklostezky Nicov - Řetenice. 
Navrženy k obeslání nabídek firmy VKB, Kvint a Reno. 
 
 
K bodu 7:   
Oprava vodovodu v Řetenicích (spodní část) - výběrové řízení - výzva 
Dotace se budou vědět do konce května. Již je možné vypsat výběrové řízení, které se 
v případě nepřiznání dotace ukončí. 
Hlasování o vypsání výběrového řízení na vodovod: 6 pro 
Usnesení 8/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo vypsání výběrového řízení na opravu 
vodovodu v Řetenicích. 
Navrženy firmy Kvint, Stavoplast a Aquašumava k obeslání na zhotovení cenových nabídek. 
 
 



K bodu 8:  
Dohoda o provedení práce na sekání obecní trávy 
Sekání trávy by bylo za stejných podmínek jako loni J. Josefík, P. Čief, J. Čief, D. Čief, A. 
Mužíková, A. Josefíková 
Hlasování: 6pro 
Usnesení 9/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo prodloužení dohody o provedení práce na 
sekání obecní trávy. 
 

K bodu 9:  
Žádost na umístění retardérů u Hotelu Losenice - viz. příloha č. 1.                                                  
Hlasování o zaplacení poloviny ceny na realizaci retardérů : 6 proti                                       
Usnesení 10/4/2020: Zastupitelstvo neodsouhlasilo placení poloviny ceny na realizaci 
retardérů na obecní komunikaci u Hotelu Losenice. 
Zastupitelé se dohodli pozvat žadatele na příští zastupitelstvo a pak dále řešit. 
 
Cedule na plakáty - Řetenice. Paní Josefíková navrhuje umístění nové cedule místo stávající, 
která je již nevyhovující. 
Hlasování: 6pro 
Usnesení 11/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo umístění nové cedule na plakáty 
v Řetenicích. 
Čekárna Řetenice - p. Josefíková by chtěla natřít čekárnu.                                                      
Hlasování: 6pro 
Usnesení 12/4/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo natření čekárny v Řetenicích. 
Materiál nakoupí p. Josefíková, bude proplacen obcí a bude řešeno v rámci dohody o 
provedení práce. 

Dojde k změně jízdních řádů - viz. jizdnirady.cz  

 

 

Zapsal: Eva Šašková                                                                                                                                      

 

 

Ověřil:  Eva Křížová                                                                                 Petr Steinbach 

 

 

Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 




